
 

    

 

Jeugdraad 2 december 2020 

 

Aanwezig:  Robin, Rani, Jason, Wietse, Sofie, Ian, Senne, Janne, Charlotte, Anne, 

Isaac, Nick, Pieter en Ben. 

Verontschuldigd: Pauline, Marine, Bauke, Marinne 

Afwezig: / 

 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Goedgekeurd! 

Wietse heeft het verslag niet gekregen, Ben kijkt het na!  

 

2. Nieuws van de schepen  

Blokken in Hoeilaart 

Universiteiten en hogescholen mogen opnieuw ruimtes openstellen voor blokkende 

studenten. Officieel mogen gemeentes dat niet, maar we werken wel al achter de 

schermen om dit te organiseren. Ben werkt een voorstel uit dat maandag op het 

college staat. 

 

Update huis van het kind – jeugdopbouwwerk 

Er was vandaag overleg met Overijse over het Huis van het Kind en 

jeugdopbouwwerk. Het huis is een samenwerking van Hoeilaart en Overijse met als 

doel ondersteuning te beiden in opvoedingsondersteuning, ze richten zich naar 

kinderen, jongeren, ouders, maar ook leerkrachten en mensen die professioneel bezig 

zijn met jeugd. 

 

Tot nu toe was er een halftijdse medewerker voor het huis en organiseerde ze vooral 

infoavonden en andere kleinschalige initiatieven. Bedoeling is om het Huis uit te 

breiden, maar daar is heel wat politieke discussie aan vooraf gegaan. 

Overijse was geen voorstander van de aanwerving van een opbouwwerker, maar wou 

wel extra personeel binnen Huis van het Kind aanwerven. Sinds Claudia weg is heeft 

Hoeilaart geprobeerd om een nieuwe jeugdopbouwwerker aan te werven. Er is nu 

overeen gekomen dat het HvhK een groot deel van het takenpakket van Claudia 

overnemen. Enkel het vindplaatsgericht werken, of op straat trekken, zal daar niet in 

vervat zitten. 



 

Er zal een extra aanwerving komen binnen het Huis om de 

werking uit te breiden en onder andere deze taken op te nemen. 

Intussen werkt Pieter met Ben en de sociale dienst een plan uit om ook het straatwerk 

opnieuw in Hoeilaart te introduceren. 

 

Aanpassing MJP + Halan Cauter 

Op 14/12 komt er een voorstel voor de aanpassing van het meerjarenplan. Dat 

voorstel is helaas niet zo rooskleurig aangezien er verminderde inkomsten zijn voor de 

gemeente vanwege de corona-crisis. Nieuwe dingen komen er niet voor jeugd, maar 

alle middelen die er al waren blijven wel behouden. 

 

Halan Cauter heeft Pieter moeten verdedigen, maar is wel behouden. Met corona is 

gebleken dat er nood is aan buitenruimte met een minimale voorziening. In die geest 

is er gepleit om het terrein te behouden en in te richten met sanitair en toegangsweg. 

Zo kunnen de jeugdverenigingen maar ook de buurt zelf gebruik maken van het 

terrein. 

 

Bedoeling is om een wc-container aan te kopen die op het terrein zal staan en ook 

tijdens evenementen ingezet kan worden. Tegen de zomer van volgend jaar kan het 

terrein dan in gebruik genomen worden. 

 

Naar de uitbating van het terrein moeten nog gesprekken gevoerd worden. Ook 

buurtoverleg is nog nodig om de buren te overtuigen van het nut van het terrein. 

Naast een weg en sanitaire container is er ook een parkeerstrook voorzien. Er zou ook 

verlichting komen om een veilige oversteek te creëren. 

 

De gemeente heeft ook nog een douche-container, die kan dan ook op het terrein 

geplaatst worden voor gebruik tijdens de kampen. 

 

Strava challenge 

Volgende maandag start opnieuw een strava-challenge waarbij de gemeentes uit de 

druivenstreek het tegen elkaar opnemen (lopen en fietsen). Hopelijk kunnen we 

Huldenberg dit jaar wel verslaan! Wie gaat wandelen, lopen of fietsen registreert zich 

dus best voor Team Hoeilaart! 

 

3. Nieuws van het DB  

- Nieuwe werkgroep: blokpakketten 



 

Janne stelde een tijdje terug voor om blokpakketten samen te 

stellen voor de studenten. Ben overloopt het lijstje met de 

inhoud van de vorige pakketten. Idee om het pakket te vullen met spullen van bij de 

lokale handelaars of kortingsbonnen?  

 

We maken een tijdelijke werkgroep! (Charlotte, Sofie, Anne, Rani, Laura, Jason en 

Ben) 

 

- Andere (digitale) initiatieven? Brainstorm 

o Actie voor sinterklaas? Er staat een stream gepland op 5/12 op de pagian 

van GC Felix Sohie en er zal een inzamelactie voor speelgoed gedaan 

worden. 

o Nadenken over alternatieve versie ontbijtfilm. Moeilijk in te schatten wat 

tegen dan mogelijk zal zijn en wat niet. Met beperkt publiek film zal 

misschien wel mogelijk zijn. Eten aanbieden lijkt wat voorbarig. 

o Digitale vorming ehbo na de examens? Gezien de vraag van de 

jeugdverenigingen kan dit misschien wel nog digitaal aangeboden 

worden? Dan moet er wel gezocht worden naar een organisatie dat dit 

kan aanbieden. 

o Warmste week initiatief/actie? Ideetjes welkom! 

 

- Opstart werkgroep sociale media? 

Nu er weinig fysiek kan plaatsvinden of gebeuren zitten mensen meer dan ooit op 

sociale media. Het ideale moment dus om de werkgroep sociale media af te trappen. 

Veel jongeren zitten thuis en hebben vragen, het lijkt dan ook een goed idee om het 

besproken ‘meldpunt’ op de facebookpagina binnenkort te lanceren.  

De werkgroep spreekt binnenkort af en denkt na over een plan van aanpak. 

 

 

4. Nieuws van de jeugddienst 

- Organisatie Hard Blok Café 

Zoals Pieter al aanhaalde wordt er gewerkt aan een voorstel voor het college om 

opnieuw een openbare studeerplek te organiseren in Hoeilaart. Ben vult aan dat er 

begin deze week een omzendbrief is verstuurd namens de bevoegde ministers waarin 

openbare besturen toestemming krijgen om dergelijke studeerplekken te organiseren. 

Maandag komt het voorstel op het college en kan er dus hopelijk weer een Hard Blok 

Café georganiseerd worden! 



 

 

- Team Post-Corona behandeld binnenkomende 

aanvragen 

Er werden de afgelopen weken en maanden al een aantal aanvragen voor subsidies 

ingediend in het kader van het corona-reglement. Het team dat de aanvragen 

behandeld is intussen al 2x samengekomen en de eerste aanvragen behandeld. Hun 

verslag wordt voorgesteld op het college volgende week, daarna kunnen de eerste 

subsidies uitbetaald worden. 

 

- Jeugdsubsidies - advies  

Zoals bepaald in het corona-reglement kunnen de jeugdverenigingen aanspraak 

maken op minimaal hetzelfde bedrag aan subsidies als ze het vorige jaar ontvangen 

hebben. Voor zowel de scouts en de Chiro bleek dat ze via de normale aanvraag dit 

jaar minder subsidies zouden krijgen. Om die reden hebben ook zij een 

vereenvoudigde aanvraag ingediend. 

 

Ook Ekseeko, de jeugdraad en het jeugdhuis deden een vereenvoudigde aanvraag. 

Het jeugdhuis zit in een bijzondere situatie aangezien zij nog maar 1 jaar bestaan en 

dus het voorgaande jaar geen subsidies ontvangen hebben. Op basis van het huidige 

subsidie-reglement en de werking die ze het afgelopen jaar ontplooid hebben werd 

door Ben een berekening gemaakt. Die berekening bepaald het bedrag waar het 

jeugdhuis aanspraak op kan maken. Ben overloopt de berekening en licht toe hoe ze 

tot stand kwam. 

 

  
  

 Uitbetaald in 
2019 

Reeds uitbetaald 
in 2020 

Nog uit te betalen 
in 2020 

scouts en gidsen de korrelaar  2644 1250 1394 

chiro reynaert kadolleke  1928 1416 512 

Jeugdhuis De Serre 
  

0 0 1096 

Ekseeko 
  

100 0 100 

 

Verantwoording subsidie JH De Serre: 
- Voldoen aan voorwaarden basissubsidie: €600 

- Hebben actuele facebookpagina + extra initiatieven mbt communicatie gedaan: €100 

- Inzet voor goed doel: boodschappen voor hulpbehoevenden in Hoeilaart: €100 

- 8 ingediende attesten: €96 

- Geen controle geweest op orde en netheid adv checklists, gezien de algemene orde en netheid 

voorstel om jeugdhuis score tussen 65 en 75 % toe te kennen: €200 

 



 

Indien de jeugdraad een positief advies verleent voor al deze 

aanvragen kan dit worden voorgelegd aan het college. Zowel 

scouts als Chiro ontvingen al een deel van hun subsidies, zij zullen een aanvulling 

ontvangen om tot het volledige bedrag te komen. 

 

De jeugdraad geeft een unaniem positief advies voor de uitbetaling van de 

jeugdsubsidies. Ben maakt het advies op en doet het nodige om de uitbetaling in orde 

te brengen. 

 

- Panelen nav Dag van de Vrijwilliger 

In navolging van 5 december, de Internationale Dag van de Vrijwilliger, kan je vanaf 

deze week op stap in Hoeilaart om vrijwilligers in the picture te zetten.  

Maak en deel een foto met #BedanktVrijwilliger want ‘vrijwilligers versterken de 

buurt’! Zo toon je aan iedereen dat ook jij het Hoeilaartse vrijwilligerswerk een warm 

hart toedraagt. 

Lees meer op https://www.hoeilaart.be/nieuws/vrijwilligers-ingekaderd  

 

5. Overlopen van werkgroepen voor het nieuwe jaar 

- Evaluatie Dag van de Jeugdbeweging 

o Véél meer bandjes bestellen volgend jaar 

▪ Goed op tijd bestellen, was nu al heel last minute. We hebben de 

laatste 100 exemplaren gekregen. 

▪ Laura stuurt nog een mailtje naar de scholen om de tekorten te 

pijlen. 

 

Verstrenging dus uitdelen ontbijt mocht niet meer. 

 

6. Varia  

 

De doorgeef-frigo voor het jeugdhuis is geleverd! Ben stuurt een foto door zodat 

iedereen hem kan bewonderen! 

 

Toiletten parkpaviljoen sleutel niet beschikbaar. Sleutelkastjes gaan niet open! Ben 

vraagt na of dit probleem opgelost kan worden. 

 

https://www.hoeilaart.be/nieuws/vrijwilligers-ingekaderd


 

Vraag Wietse of aspi’s apero-boxen mogen verdelen als 

winstgevende activiteit. Chiro Nationaal raadt dergelijke 

activiteiten af. De kerstboomverdeling was in samenwerking met de gemeente en kan 

daarom als uitzondering gezien worden. 

 

Pieter vraagt hoe het gaat met iedereen en in hoeverre de regels nog gevolgd worden. 

Wietse geeft aan dat er wel meer en meer in iets grotere groep wordt afgesproken, 

maar wel nog steeds vooral buiten.  

Sofie denkt dat het bij de meeste mensen nog ok is, maar ze vreest dat er vooral 

tijdens de feesten regels zullen worden overtreden..  


